



University of the Philippines Los Baños Choral Ensemble Los Baños • Philippinen / Philippines

Das University of the Philippines Los Baños Choral Ensemble vertritt seit 1991 als offizieller Chor die Universität von Los Baños. Die Sängerinnen und Sänger wollen im wissenschaftlich-geprägten Umfeld der Hochschule ein Bewusstsein für die Schönheit der Künste schaffen. Der Chor singt regelmäßig bei Hochschulveranstaltungen, organisiert aber auch Chorworkshops und Konzertreisen auf den Philippinen. Größere Tourneen führten den Chor durch Asien, Europa und Australien. Als Sieger des 3. Andrea O. Veneracion International Choral Festival vertritt der Chor sein Heimatland beim 1. Asia Choral Grand Prix im Juli 2019.

The University of the Philippines Los Baños Choral Ensemble has been the official representative of the University of Los Baños since 1991. The singers want to create an awareness of the beauty of the arts in the scientifically orientated atmosphere of the university. The choir sings regularly at university events but also organizes choral workshops and concert tours throughout the Philippines. Longer tours have led the choir through Asia, Europe and Australia. As winners of the 3rd Andrea O. Veneracion International Choral Festival, the choir will represent its home country at the 1st Asia Choral Grand Prix in July 2019.



Dir.: Roijin Galaruan Suarez

Seit 2009 ist Roijin Galaruan Suarez Mitglied des University of the Philippines Los Baños Choral Ensemble und seit 2017 dessen Dirigent. Er besuchte Meisterkurse u.a. bei Mark Anthony Carpio und den Philippine Madrigal Singers. Beim 10. Orientale Concentus International Choral Festival Singapur 2017 wurde er mit dem Preis für den besten Nachwuchsdirigenten ausgezeichnet.

Since 2009, Roijin Galaruan Suarez has been a member of the University of the Philippines Los Baños Choral Ensemble and its conductor since 2017. He visited master classes with, among others, Mark Anthony Carpio and the Philippine Madrigal Singers. At the 10th Orientale Concentus International Choral Festival in Singapore in 2017 he was awarded the prize for the best young conductor.

Konzerttermine / Concerts

Samstag / Saturday, 8.6.2019 • Kloster, Irsee
Sonntag / Sunday, 9.6.2019 • Moritzkirche, Augsburg
Montag / Monday, 10.6.2019 • St. Maria, Isny